
(1) Protokoll för styrelsemöte för  

Hörbybrukshundklubb 

10 januari 2023 

 

Närvarande; Marie Nordren, Ingrid Dahlström, Gittan Dany, Peter Rödseth, Tove Strutz 

1. Mötets öppnas och Marie Nordgren hälsade alla välkomna 

2. Val av mötesordförande: Marie Nordgren 

3. Val av protokollskrivare: Tove Strutz                                               

4. Val av 1 justerare: Peter Rödseth 

5. Fastställande av dagordningen: Godkänns med tillägg 9 j 

6. Föregående protokoll: Läggs till handlingarna 

7. Ekonomi: Kassören redovisar ekonomin 

8. Inkommande post: 

a. Distriktsmöte 230308 i Höör, Backagården 

 

9. Styrelsens ärende för dagen: 

 

a) Webmaster info/ hemsidan.  

Webmaster informerar att SBK öppnat upp för att ha hemsida genom SBK centralt. 

Kostanden är ca 150 kr/mån jämfört med drygt 6000 kr/år som vi betalar idag. Beslut 

att ansluta oss till SBKs hemsida centralt. 

b) Offerter för panel baksidan av huset.  

Medlemsmötet 10/12 beslutade att ta in fler offerter för byte av panel på baksidan av 

stugan. Uppdraget lämnades till två medlemmar. Dessa har lämnat information till 

styrelsen att de har ställt frågan om offert till tre hantverkare. Inga fler offerter har 

inkommit. Styrelsen beslutar därför att anta tidigare inhämtad offert från TJ 

byggnadsplåtslageri AB (se bilaga 1). 

c) Enkät utvärdering till instruktörerna 2021, 2022 

Det har inkommit få svar från instruktörerna. En påminnelse kommer att skickas ut via 

mail. Styrelsen ber Lotti ombesörja det. Frågan i övrigt bordlägges. 

d) Sektorn Bruks/lydnad Pauline/ Gunilla inköp av vandringspriser 

Sektorn Bruks/lydnad önskar köpa in nya vandringspriser (7 st) inför årsmötet 2023. 

Nya statuter för vandringspriser har skrivits. Styrelsen beslutar att;  

godkänna inköp av nya vandringspriser. 

godkänna de uppdaterade statuterna. 

e) Kameraövervakning/ minneskort 

Information. Prevas har åtagit sig uppdraget att ta ut en logg från kameran. Lennart 

Hornemark har erbjudit sig att ta kameran dit. 

f) Tack-gåva till instruktörerna/ avtackning styrelsen. 

Information. Inga gåvor till instruktörerna har köpts in ännu. HUG fortsätter sitt arbete. 



Avtackningsgåvor till styrelsen. Frågan bordlägges till nästa styrelsemöte. 

g) Verksamhetsplan, verksamhetsberättelse, mål för verksamhet 2023. 

Arbete pågår. 

h) Utbildning av träningsledare 

Studiefrämjandet kräver att den som är träningsledare har gått minst A1 men gärna 

A2 eller A3. Det är därför nödvändigt att varje träningsgrupp leds av behörig 

träningsledare. 

i) Fonder 

På medlemsmötet lyftes frågan av medlemmarna om möjligheten att söka fonder. 

Beslut att bordlägga frågan om att söka fonder till styrelsen för verksamhetsår 2023. 

j) Slutbesiktning av bygglovet (hus och container). 

Marie Nordgren och Ingrid Dahlström undersöker vilka handlingar som ska vara 

kommunen till handa. 

 

10. Genomgång av åtgärdslistan 

11. Övriga frågor 

12. Nästa styrelsemöte är: Den 7 februari Kl. 19:00  

Årsmöte: 19 februari kl.10:00  

13. Mötesordförande Marie Nordgren tackade för visat intresse och avslutade mötet.  

 

 

 

 

 

Marie Nordgren 

ordförande 

 

 

 

 

Tove Strutz    Peter Rödseth 

Protokollskrivare   justerare 

 

 

 

 


